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Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

írásbeli kérdé s
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormán y
tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI. 6 .) Korm. rendelet 48 .* 5., 13 . pontj a
szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez ,

„Mennyi gyermek részesült a nyári szünetben szociális étkeztetésben? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Véget ért a nyár, véget ért a nyári szünid ő is, így szeretnék néhány kérdést feltenni a szociáli s
étkeztetéssel kapcsolatban :

1. Mennyi gyermek után igényeltek szociális étkeztetést a nyári szünetben ?
Mennyi volt köztük bölcsődés, óvodás illetve iskolás gyermek? Kérem, hogy
megyénként adja meg a létszámokat !

2. Mennyi gyermek részesült ténylegesen szociális étkeztetésben a nyár i
szünetben? Mennyi volt köztük bölcs ődés, óvodás illetve iskolás gyermek?
Kérem, hogy megyénként adja meg a létszámokat !

3. Mennyi volt ebben az id őszakban a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményr e
jogosult gyermekek száma? Közülük mennyien részesültek szünide i
étkeztetésben? Kérem, hogy megyénként adja meg a létszámot !

4. Mennyi volt ebben az id őszakban a hátrányos helyzetű gyermekek száma?
Közülük mennyien részesültek szünidei étkeztetésben? Kérem, hogy
megyénként adja meg a létszámot !

5. Mennyi volt ebben az id ő szakban a halmozottan hátrányos helyzet ű
gyermekek száma? Közülük mennyien részesültek szünidei étkeztetésben ?
Kérem, hogy megyénként adja meg a létszámot !

6. Mennyi gyermek nem jutott hozzá a támogatáshoz, bár jogosult lett volna rá ?
7. Mennyit fordított a kormány a nyári szünidei szociális étkeztetésre ?
8. Összességében mennyivel kellett az önkormányzatoknak kiegészíteniük a z

állami forrást?



9. Mekkora központi forrásra lenne szükség ahhoz, hogy minden jogosul t
gyermek részesülhessen az ingyenes szünidei étkeztetésben ?

Várom megtisztelő és teljes körű válaszát !

Budapest, 2017 . szeptember 1 .

Ban'né Borbély Ildil'ó
országgyűlési képvi

(MSZP)
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